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Protokoll styrelsemöte i Göteborgs 

scoutdistrikt 
Datum: 2023-11-13 

Plats: Teams 

Närvarande: 

Anders Wilson AW 

Anna-Karin Wärn AK 

Johan Holst   JH 

Jeanette Hallin JeHa (ej under avslutning) 

Kerstin Lundqvist KL 

Lisa Wackerberg LW  

Louise Blixt  LB (ej under avslutning) 

Rickard Heed  RH 

Ej närvarande: 

Caroline Duell CD (närvarande enstaka punkter) 

Mårten Ahlstrand MA 

1 Inledning 

1.1 Val av mötesordförande 

Styrelsen beslutar: 

Att välja AW till mötesordförande.  

1.2 Val av mötessekreterare 

Styrelsen beslutar:  

Att välja LW till mötessekreterare. 

1.3 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Senaste mötesprotokollet gås igenom, DS #9. Styrelsen lägger protokollet till handlingarna 

1.4 Val av person att jämte mötesordförande justera protokollet 

Styrelsen beslutar:  

Att välja AK till protokolljusterare. 
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1.5 Fastställande av föredragningslista 

Styrelsen beslutar: 

Att fastställa den föreslagna föredragningslistan. 

1.6 Noterande av eventuella per capsulam-beslut 

Bakgrund: Säve IK har startat en parallell-förening: Säve scoutkår. De har haft ingående samtal 

med Västra Kansliet, och ansöker nu om inträde i Scouterna. Representant från styrelsen, AW, 

har också pratat med dem. 

Eftersom det åligger distriktet att godkänna nya kårer inom distriktets geografiska område har 

distriktsstyrelsen per mejl, den 12 november 2023, tagit följande beslut per capsulam: Att 

rekommendera Scouternas styrelse att godkänna Säve scoutkår, samt välkomna densamma i 

Göteborgs scoutdistrikt. Beslutat per capsulam som ovan.  

2 Ekonomi 

2.1 Aktuellt läge 

En aktuell rapport presenteras under mötet. Vi har i dagsläget ett negativt resultat men inväntar 

fortsatt vissa intäkter. Budgeterat för 2023 är dock minusresultat, men det är svårt att 

prognostisera huruvida resultat håller i sig. 

2.2 Elstöd 

Skatteverket har godkänt och betalat ut elstöd som vi ansökt om för elkostnader på Kragenäs. 

Kragenäs har inkommit med ett önskemål att styrelsen godkänner inköp utav nya 

komradioapparater till dem. Detta finns med i deras budget för 2023 då det redan tidigare varit 

känt kring elstödet. Styrelsen ser inga problem med inköpet eftersom det är i enlighet med 

godkänd budget. 

3 Rapporter 

3.1 Höststämma 

Höststämman genomfördes med ett högt antal deltagande. Styrelsen tackar alla medverkande 

som möjliggjorde stämman. 

3.2 Distriktsråd 

Ett 15-tal deltagare medverkade på distriktsrådet på Wendelsberg. Arrangemanget blev i annat 

format än tänkt på grund av få antal anmälda men blev ändock en bra eftermiddag.  

3.3 Höstfesten 

Ett lyckat arrangemang med många nöjda deltagare. Konceptet var enkelt och till stor del baserat 

på ledarnärvaro från de deltagande patrullerna. 
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3.4 Scoutbalen 

Scoutbalen har genomförts med trevlig stämning och många deltagare. Det fanns 

trygghetspersoner på plats och även styrelsen hade representanter närvarande under delar av 

kvällen. Styrelsen avvaktar utvärdering. 

Det kommer att genomföras ett möte i närtid mellan befintligt engagerade i RUT och styrelsen 

för att prata om framtida engagemang. 

3.5 Skeppsrådet 

Två möten har genomförts kring Skeppsrådets fortsättning. 

Inledningsvis ett möte med, till Skeppsrådsavtalet, befintliga avtalsparter. Av skepprådskårerna 

framkom då att två av tre inte vill förlänga avtalet. 

Därefter genomfördes ett möte den 12 november som aviserats till alla i distriktet. Ett 30-tal 

personer deltog och under mötet skapades en början till en ny grupp, inför 2024, kring 

Mandalay. En stor poäng med det nya upplägget blir att Mandalay kommer vara en del av 

distriktet, och inte i huvudsak hanterad av sjökårerna. Förhoppningen är att detta ytterligare ska 

öppna för ett bredare engagemang som också blir knutet till individer och inte baseras på 

kårtillhörighet. 

Nuvarande Skeppsråd har erbjudit sig att hjälpa till med överlämning och även vinterunderhåll. 

Styrelsen tackar alla som har medverkat i diskussionerna och i synnerhet aktiva i Skeppsrådet 

som varit transparanta med behoven och lagt ner mycket tid. 

4 Beslutspunkter 

4.1 Gåva från Särö 

Med anledning av tidigare gåva från Särö scoutkår, numera förvaltad av Scouterna, har ett avtal 

tagits fram om pengarnas användning. Det huvudsakliga syftet är att medlen ska användas under 

Regionslägret 2024. Avtalet ingås mellan distriktet och Scouterna där distriktet ansvarar för att 

pengarna används i enlighet med avtalet. 

Styrelsen beslutar: 

Att underteckna avtalet med Scouterna för utbetalning av gåvan från Särö scoutkår. 

5 Nytt och diskussionspunkter 

5.1 Sätta samman enkät om distriktets verksamhet 

Distriktsstyrelsen ser behov av att inhämta kårernas input i en rad frågor om distriktets 

verksamhet. AW och AK påbörjar underlag till enkätfrågor. 

5.2 Val till stiftelsen 

Styrelsen avvaktar med frågan men noterar att val bör genomföras under decembermötet. 
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5.3 Fortsättning Hajk-DM 

Ett möte är inplanerat den 21 november kl. 18.30 på Scouternas Hus. CD är kontaktperson. 

5.4 Fortsättning Äventyret 

Sedan tidigare har bestämts att en ny rekrytering ska påbörjas inför 2024. Kansliet är informerade 

om uppdraget sedan tidigare. CD är kontaktperson. 

5.5 Planering kalendersynk och julfest 

Kansliet har skickat ut ett dokument för sammanställning av arrangemang under 2024 till alla 

ideella grupper. Förhoppningen är att alla distriktets arrangemang ska ha datum klara under 

december. 

Till kalendersynken är också tanken att ett arrangemang ska genomföras för alla ideella. Styrelsen 

flyttar träffen till den 7 december och planerar för julbord. RH återkopplar till kansliet. 

5.6 Lön/förmåner personal 

Styrelsen har haft uppe vissa personalfrågor för diskussion. 

5.7 Mål för Kragenäs 

Styrelsen har diskuterat frågan och ser i första hand behov av att inhämta mer input från kårerna 

i enlighet med punkt 5.1 ovan. I de fall det finns akuta angelägenheter inför kommande sommar 

så kan dessa saker tas upp för diskussion. 

5.8 Fokus på kurser/utbildning 

AK har dialog med Olla kring möjliga upplägg kring utbildning under 2024. 

6 Avslutning 

6.1 Övriga frågor 

Inga övriga frågor behandlades under mötet. 

6.2 Att-göra listan 

En kort genomgång av att-göra listan gjordes under mötets avslutning. 

6.3 Kommande möte 

Nästa styrelsemöte äger rum den 3 december.  

6.4 Reflektion 

En reflektionsrunda genomfördes som avslutning på mötet. 

6.5 Mötet avslutas 

Då intet annat fanns att behandla avslutade mötesordförande AW mötet och tackade för ett bra 

möte. 
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Lisa Wackerberg 

____________________ 

Lisa Wackerberg 

Mötessekreterare 

 

Justeras 

Anders Wilson    Anna-Karin Wärn 

____________________   ____________________ 

Anders Wilson   Anna-Karin Wärn 

Mötesordförande   Protokollsjusterare 

Detta protokoll är signerat digitalt och saknar därför underskrifter.  
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